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01.12. Guvernørbesøk 
 
Tirsdag 1. desember var det julemiddag med besøk  

av guvernør Odd Jarle Hagen fra Hamar Vest Rotary- 

klubb med kone og AG Coen Hendriks fra Vinger Rotary.                                                                        

Det ble en koselig kveld. Vi spiste nydelig julemat.  

 

 

 

 

 

 

 

 

       Guvernøren fortalte oss om klubbens Matching 

       Grant prosjekt i Armenia. Der har de sikret  

       friskt vann til skolebarna i landsbyen Tatev.  

       Det var et interessant foredrag. Som vanlig så 

       spilte og sang vårt husorkester.   

       Heldige er vi som har dem.                                                                                                            

       Kvelden ble avsluttet med Oddbjørn som takket 

       for maten. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
08.12. I lufta med Norwegian v/Espen Bråthen 
 

President Kari ønsket velkommen med et dikt av Jakob Lishaugen: Vinterbønn. 

Oddbjørn minnet om påmelding til seniorkabareten i 2016. 

Liv overbragte hilsen fra Arne Sween. 

 

Kveldens foredragsholder: Espen Bråthen – I lufta med Norwegian 

 

Han startet med å introdusere seg selv med  

"Alle kjenner apen, men apen kjenner ingen". 

Bråthen var tidligere ansatt i mange år i England,  

i et Islandsk selskap. 

Søkte jobb i Norwegian, og ble ansatt. Han  

fortalte om mange spennende år, før han ble  

"avskiltet" som pilot i fjor etter en hjerteoperasjon. 

Sitter nå i styret i Norwegian, noe han har gjort i  

7 år.  

Han fortalte om streiken i vår, denne kostet selskapet  

350 millioner. 

 

 

 

 
 

 



 

 

 

Det var harde krav og forhandlinger, store kostnadsreduksjoner som bl.a. førte til endrede og 

reduserte pensjonsavtaler. Etter dom i arbeidsretten ble denne reinstallert til opprinnelig 

pensjonsavtale. 

Tidligere Norwegian har blitt omdannet til morselskap, det er deretter opprettet flere 

underselskaper, med baser flere steder i verden. 

Flysikkerhet og yrkesstolthet står høyt hos kaptein og styrmann. Luftfartstilsynet er også veldig på 

dette med sikkerhet, det samme med styret og ledelse. Etter et par store ulykker / hendelser er det 

iverksatt ekstra tiltak. Bl.a. sitter det en boks i cockpit som registrerer alt som skjer, alt teknisk 

lastes ned og leses av/analyseres 1 g pr uke. Dette gir en betryggelse for oss som passasjerer. 

Bråthen fortalte om et selskap i stadig ekspansjon, noe som krever mange nye piloter og annet 

kvalifisert personell i tiden fremover. Budsjettet for 2016 viser et overskudd på ca 3,5 milliarder før 

renter og avskrivninger. 

Alt i alt et spennende foredrag om et spennende yrke. 

 

 

15.12. Julekaffe 
 
Det var planlagt Ego foredrag og det var varslet oppstart kl 1900. Dette gikk ikke videre bra. Det 

var svært få som kom til riktig tid. Det var 3 - 4 stk. Noen kom som vanlig til kl 2000.  

 

Ego ble utsatt og det ble sosialt prat med kaffe og snipper. Det vart et hyggelig møte til tross for at 

det kom litt feil ut. Beklager til Yngve, men har tok det svært fint. 

 
 
05.01. Nyttårsbetraktninger v/Finn Egil Sandmo og 
 Egoforedrag v/Yngve Øhrbom 
 
President Kari var bortreist, Audun ledet møtet. 

 

Nyttårsbetraktninger v/Finn Egil Sandmo 

Han ville gi noen betraktninger om tre store ting ute  

i verden, samt tre ting som berører i nærmiljøet. 

Den store verden: 

 Krigen i Ukraina. Finn Egil mener den blir  

 litt glemt blant mange andre hendelser. 

Dette er en spesiell krig, som er forholdsvis  

nært oss. Den har også gjort noe med det  

norske forsvaret. 

 Internasjonal terrorisme. I den siste tiden har  

 vi bl.a. vært vitne til to store terrorangrep i Paris.  

 IS er en stor trussel, og vi ser fryktelige tilstander i bl.a.  

Syria. 

 Nordmenn må ta i mot flyktningene på en god måte. 

 Klima avtalen. En ny klima avtale ble vedtatt på klimatoppmøtet i Paris. Alle verdens land 

forplikter seg til å bidra. Vi må alle tenke på hva vi kan gjøre for miljøet vårt. 

Det handler om lufta vi puster inn. 

Nærmiljøet: 

 Med jobben i forsvaret ser man at det store trusselbildet har bidratt til mange endringer, som 

bl.a. har gitt mye nytt utstyr. Han mener Forsvaret har lykkes med sine omstillinger. 

 Finn Egil går over i pensjonistenes rekker om 12 dager. Dette er med blandede følelser, da 

jobben har vært interessant og spennende, og han mener selv å ha gledet seg til hver 

arbeidsdag 39 ½ år. 

 Finn Egil har nå startet mer aktivt som politiker. Dette er en annen hverdag enn forsvaret, da 

man stadig opplever å bli nedstemt på mange områder. 

Videre ser han frem til mer tid til familie, hobbyer og trening. 

Har slitt litt med helsa, men håper 2016 blir et nytt og godt år! 

 

 



 

 

 

     Resten av kvelden holdt Yngve Øhrbom sitt Ego-foredrag. 

     Til slutt trekning av vinlotteriet, hvor Arne Knapperholen var 

     den heldige. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
12.01. Bryllup i Taiwan v/Benta Akre 
 
Tidligere utvekslingstudent Shirley giftet seg i høst. Bente var invitert og  

var på plass. I Taiwan er dette stort og et firma tar seg av arrangementet.  

I forlovelsesselskapet var det 300 gjester. Selve bryllupet ca 1000. 

Selve dagen betydde at bruden var oppe tidlig. Hun var klar klokken 0630.  

Skikken var at brudgommen skulle hente bruden i hennes hjem.  

Før dette var ok måtte han løse gåter og spørsmål. Han kunne benytte  

seg av hjelp fra kompiser og venner. Til slutt var dette ok. Det var så et  

opplegg i hennes hjem først. Senere var det noe i hans hjem. 

Selskapet var på en restaurant. Video og bilder av brudeparet ble vist  

på storskjermer hele tiden. Det var musikk til dette. Middagen besto av  

ca 10 retter. 

På den store dagen skiftet bruden antrekk 3 ganger. Etter at opplegget på restauranten var slutt så 

var også selve bryllupet over. Det var opp til den enkelte å fortsette festen. De yngre gjorde stort 

sett det.   

Bente hadde med seg litt mat fra Norge. Mat som bruden satte stor pris på når hun var her. Dette 

ble godt mottatt. 

Bente hadde med en del småkaker til oss fra bruden.  Dette ble utdelt på møtet til vår fornøyelse. 

 
 
19.01. Allsang 
 

Kvelden var viet til allsang. Vårt utmerkede "husorkester"  

bidro (vi er heldige som har dette innen egne rekker). 

Orkesteret hadde øvet kvelden før. Der ble det diskutert  

om gitaristen skulle slå på stengene både opp og ned.  

Etter en rask avklaring så ble dette overlatt til gitaristen  

selv. 

         

 

        I en kald januarkveld var det hyggelig 

        med litt allsang. Her var mange kjente 

        sanger. Undertun bidro også med noen 

        egenproduserte dikt. Den mannen klarte 

        dette på en utmerket måte. 

        Takk til alle for en hyggelig kveld. 

       
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
      

 



 
 
 
26.01. Øyhopping i Storsjøen v/Ronald Andersen 
President Kari ønsket velkommen med et dikt om snøkrystaller, av Hans L. Fredheim. 

Etter et par små innlegg, overrakte Oddbjørn et Rotary-smykke til presidenten i anledning hennes 

60 års dag. 

Så til kveldens foredrag: 

 

     Ronald begynte med litt informasjon rundt starten av  

     disse årlige utfluktene som hadde som utgangspunkt å  

     gjøre seg kjent i bygda vår. 

     Første turen ble arrangert i 1997, etter det har det blitt  

     både padletur, seiltur mm., før kameratgjengen   

     bestemte seg for øyhopping i Storsjøen 27-28. juni   

     2015.  

 

I fint sommervær ble de, 8 stk, hentet på brygga av Varpen, med Ole Toterud ved roret. 

Først passerte de Viksholmen, som var veldig gjengrodd - deretter Svennebyholmen, hvor de gikk 

i land og utforsket øya – Frierholmen - Fleskholmen, tydeligvis med et rikt fugleliv, mulighet for 

"Måsegg og øl" – Svartholmen - Vesle Svarten, her var det ei lita fin hytte som båtforeningen har 

pusset opp, åpen for bruk og hygge – Engholmen – så gikk ferden videre mot Austvatn og lunsj på 

Garasje Pub. Deilig mat og drikke på et flott sted. 

Ferden fortsatte til Bratten, masse stor stein på denne øya, - så til Vesle Bratten. 

Neste var egentlig Furuholmen i Slåstad, men denne  

ble kuttet ut pga tiden. Dag 1 ble avsluttet på Ramsholem  

med bålkos, grilling, medbrakt drikkekvote og gode historier,  

før de gikk til ro i lavo. 

Dag 2 startet med Rovøya, deretter Kjellingholmen i Størjen,  

Ørderholmen og til slutt Øyen. Totalt er det nok 17 – 18 øyer  

og holmer i hele Storsjøen. 

Varpen kunne bli litt stor enkelte steder, men medbrakt jolle på  

slep gjorde at de kom inn der de ville.  

Det som kunne være litt skuffende på turen var å se all forsøpling rundt omkring, de plukket opp 

mye og hadde med seg 4 store sekker inn.  

Hele turen ble presentert med mange flotte bilder, og vi kan være enige om at Storsjøen er ei perle i 

bygda vår. 

Gjengen har allerede planlagt tur for neste sommer, så vi må ønske God tur! 

 

 
 
      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Øyhopping i Storsjøen
27.- 28.06.15

 

 

  



 

 

 

 

 

Frammøtestatistikk 
 

Frammøte desember:  
Antall møter:  3 

Antall medl:   29 

Herav damer:  9 

Møte % desember: 54 

Hittil i året: 58,6 

100 % frammøte: Tone.-Oddbjørn.- Kari B.- Steinar. 

  
 

Frammøte januar: 

Antall møter:  4 

Antall medl:  30 

Herav damer: 9 

Fr møte % Januar. 69,1 

Fr møte % hitill i året. 58,6 

100% frammøte i Januar: Jens Peter.- Ronald.- Birgitta.- Steinar.- Audun.- Liv.- Finn Egil.- Tor.- 

Oddbjørn.- Heidi.- Tone. 

 

     
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 



 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

        
 
 
 
 
 
 
 
   
 
 

 
 

 



   
    PROGRAM FEBRUAR – MARS 2016 

  Sted Kl 

Februar    

2. Åpent møte med pizza. Milepelen 20:00 

9. Ledelse av skoler, barnehager og kultur 

i Nord-Odal kommune. 

Gro Irene Holt 

Milepelen 20:00 

16. Liv og virke rundt Tennong saga. 

Bengt Ringvold 

Milepelen 20:00 

23. Flyktningsituasjonen. 

Kee Chiz Kok 

Milepelen 20:00 

Mars    

1. Torskeaften. Milepelen 19:00 

8. Hva skjer med det vi sender til Estland? 

Birgitta Andreassen og  

Merit Matsalu 

Milepelen 20:00 

15. Reise med Norsk folkehjelp til 

Mosambik. 

Kee Chiz Kok 

Milepelen 20:00 

22. Påskefri   

29. Opplevelser fra livet som 

fotballdommer i over 50 år. 

Harald Dagfinrud 

Milepelen 20:00 

                                                        
 

 

 

 
Gå inn på Nord-Odal Rotarys hjemmeside! 

Web. Adresse:” http://www.nord-odal.rotary.no/” 
Her finner du bl.a. siste oppdatering av programmet. 

Med passord kommer du også inn på medlemslister m.m 
Avisstoff, referater m.v. sendes redaktøren 

Mailadressen er: ronander@bbnett.no 
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